
Zápis č. 5 ze schůze Žákovského parlamentu při ZŠ a MŠ Oskava 

 

Datum: 5. 2. 2025, 7.20 – 7.50 hod., učebna č. 25 

Přítomni: Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy, Mgr. Jana Gajdošová, zástupkyně  

        ředitelky 

 Zástupci tříd: I. Natálie Zemánková 

  II. Rozárie Repáňová 

  III. omluvena 

  IV. + V. Justýna Pořízková 

  VI. Pavlína Repáňová 

  VII. Kateryna Telenska 

  VIII. Jakub Repáň 

  IX. Adam Brada 

Program jednání: 

1. Přivítání 

Ředitelka školy přivítala zástupce tříd a všem popřála hodně úspěchů ve 2. pololetí 

školního roku. 

 

2. Plnění úkolů z minulého zasedání  

- Den vyrábění 

Ředitelka školy informovala žáky, že navržený program bude realizován pro žáky 

1. stupně jako projektový den tematicky zaměřený k velikonočnímu období nebo 

ke Dni matek. Termín bude oznámen po dohodě s osloveným externím 

pracovníkem. 

 

3. Plán práce na měsíc únor 

Zástupkyně ředitelky školy Mgr. Jana Gajdošová seznámila přítomné s nejbližšími 

plánovanými akcemi. 

- 3. 2. – 7. 2. – Barevný týden 

o 3. 2. žlutý den 

o 4. 2. zelený den5. 2. modrý den 

o 6. 2. červený den 

o 7. 2. bílý den 

- 6. 2. - knihovnické lekce – 1. roč. 

- 6. 2. – biologická olympiáda pro 6. a 7. ročník 

- 7. 2. – biologická olympiáda pro 8. a 9. ročník 

- 6. 2. – 7. 2. – autoevaluace (rodiče) 

- 11. 2. – Kurz přežití ve světě financí - 2. stupeň 

- 12. 2. – Kurz přežití ve světě financí - 1. stupeň 



- 10. 2. – 14. 2. – dotazníkové šetření sociálně patologických jevů ve škole 

- 20. 2. – knihovnické lekce – 2. roč. 

 

4. Problematika šikany v českých školách 

Ředitelka školy informovaly zástupce tříd o stoupajícím počtu škol, kde se odehrává 

šikana žáků. Upozornila na medializované případy z posledního období a na následky 

šikany, které mohou být tragické. Škola pravidelně monitoruje stav sociálně 

patologických jevů, nežádoucí projevy okamžitě řeší školní poradenské pracoviště, 

jsou informováni rodiče na výchovných komisích a v závažnějších případech je 

problém řešen s pomocí odborníků. Ředitelka školy vyzvala žáky, aby nepřehlíželi 

závadné chování, zejména starších žáků k mladším, a aby na ně včas upozornili 

pedagogické pracovníky.  

 

5. Autoevaluace 

Ředitelka školy seznámila žáky s pokračováním pravidelného vlastního hodnocení 

školy (autoevaluace), které letos bude probíhat ze strany rodičů. 

 

6. Připomínky a návrhy žáků 

1.tř. – vycházka v rámci Dne Země 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Návrh akceptován, vycházka bude součástí programu projektového dne. 

 

8.tř. – možnost trávení přestávek na chodbě a v jiných třídách 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Návrh zamítnut z bezpečnostních důvodů. Žáci mají dostatek příležitostí k socializaci 

s jinými třídami (spojování tříd na řadu předmětů), k relaxaci mají možnost využívat 

relaxační místnost.   

 

Ostatní ročníky bez návrhů a připomínek. 

 

7. Závěr 

 

 

Termín dalšího setkání: středa 5. 3. 2025 v 7.20 hod. 

 

 

       ………………………… 

Zapsala:       Mgr. Jaromíra Lónová 

 

 

       …………………………… 

        Adam Brada 


